
Zápis z jednání 44. schůze KŽP obce Vestec 

konané od 09.00 ve čtvrtek 03.04.2025  

 

 

Přítomní členové: 

Ing. Miloš Koc 

Miroslav Pašek 

Ing. Roman Fritschka 

Mgr. Jana Železná 

 

Pozastavené členství: 

Kateřina Šedivá 

Hosté: 

Tibor Švec, starosta 

Ing. Jiří Řízek, místostarosta

 
 

Program: 

 

1. Změna ve vedení komise ŽP 

2. Kontrola předchozích úkolů komise 

3. Stížnosti a podněty 

4. Různé 

 

Na vlastní žádost Ing. Miloš Koc odstupuje z vedení KŽP. Zůstává členem a doporučuje 

Radě obce Vestec ke schválení nového vedoucího KŽP Ing. Romana Fritschku. 

 

Probíhající úkoly: 

 

Úkol č.36: Aktualizace stránky KŽP na webu obce  

Zodpovídá: Koc, splněno 

 

Úkol č. 33, doplnění: 

Pašek zaslal aktualizovanou mapu jako návrh k úpravě přílohy č.1 vyhlášky 4/2019 o volném 

pohybu psů.  

Železná navrhuje ještě doplnit vyznačení Aleje svobody. 

 

Alej svobody znečištění psími exkrementy. 

Opakován edukační článek ve VL 

Proběhla osvěta při akci pejskařů 

 

Trvající úkoly: 

Úkol č. 6: Sledovat výskyt invazivních rostlin (dle ročního období)  

Úkol č. 18: Zelená páteř 

Prezentace v Biocevu. Plán dalšího postupu 

- prameniště odkup pozemků a revitalizace 

- poldr pod MŠ 

- meandrování pod poldrem u MŠ 

Úkol č. 26: Keřové patro     

Prezentace v Biocevu – řešení pro náves  

Keře pomáhají snížení množství prachu a hluku 

 

 

Projekt mezi ulicemi V Úhoru, U Hrnčíř a V Březí:  probíhá 



 

Komunitní zahrada    

Fritschka: Aktuální informace jsou vždy na FB profilu zahrady.  

Záhony jsou obsazené a zájem je i o členství bez pěstování. 

 

Mokřad na poli u cyklostezky k Hrnčířům 

Švec: Pozastaveno pro finanční náročnost. Přednost mají výkupy pozemků (prameniště). 

 

Stížnosti a podněty 

Pašek: Nefunkční web dendrostezky 

Ing. Bucharová: 

1. Znečištění potoka dle studie z r. 2014-2023 (doc. Klára Salzmann) – zamítnuto pro 

neaktuálnost údajů 

KŽP bere na vědomí písemnou informaci, že se nyní stížností zabývá ČIŽP 

2. Betonáž před OÚ – týká se kritiky projektu a stavebních prací – bez komentáře 

3. Vyjeté koleje u retenčky 

Stížnost podaná v průběhu nedokončené činnosti/zakázky 

Doporučení KŽP: 

Je vhodné řešit, až půda vyschne a nebude bahno na pevnějším podloží, zásypem 

nebo srovnáním technikou  

 

 

 

Různé:  

Fritschka: Nová vyhláška týkající se regulace hlučných činností nesouvisejících zejména se 

zajišťováním potřeb obyvatel spojených s bydlením (nově povoleno jen v pracovních dnech 

7-17 hod.). 

Železná: Nepořádek za Albertem. 

Švec: V pravidelných intervalech dochází k řešení Policií Vestec s Albertem. Na nabídku na 

pravidelný úklid, že za drobnou úplatu provede TS Vestec, Albert nereflektuje. Budeme 

muset najít řešení např. přes ČIŽP. 

 

 
Termín následující schůze KŽP: 19.06.2025 v 9:00 na OÚ 
 
Zapsal: Koc 


